
 

 

 
17th November 2017 
 
Dear Investors, 
 

MSCI Hong Kong Small Cap Index adds Oceanwide Financial (952.HK) 
 
China Oceanwide International Financial Limited (stock code: 952.HK) has been selected as a constituent stock 
in MSCI Hong Kong Small-Cap Index. The inclusion reassured our position in the Hong Kong financial industry, 
and the market anticipation on our future growth. This in-lines with our ambition in expanding our financial 
arms internationally.  
 
As a comprehensive global asset management, we are keen to provide professional asset allocation and wealth 
management services to our investors. Oceanwide Asset Management currently managing hedge fund, UCITS 
funds and private equity fund, servicing investors from Greater China, Europe and other regions.  
 
If you would like to know more, please feel free to contact us at oamcs@oceanwidefianncial.com or (852) 2922 
9555. Thank you for your attention. 
 
Yours Sincerely, 
Oceanwide Asset Management Limited 

 

 

尊敬的先生/女士： 
 

MSCI 香港小型股指数即将纳入中国泛海金融有限公司 (952.HK) 

 

中国泛海资产管理（「中泛资产管理」）母公司，中国泛海国际金融有限公司（「中国泛海金融」，股份代

号：952.HK）获选为 MSCI 香港小型股指数成分股，相关调整将于 2017 年 11 月 30 日（星期四）正式生效。 

 

中泛资产管理目标发展为：投资者财富管理的全球配置中心，国内外金融产品的汇聚创新中心，全方位资产

管理的保值增值中心。现管理股票型私募基金，股票型公募基金和私募股权基金，拥有开曼基金平台和卢森

堡基金平台，覆盖服务国内、港澳台和欧洲等多个地区。 

 

如欲知更多详情，欢迎致电（852）2922 5555 或 电邮至 oamcs@oceanwidefinancial.com 查询。 

 

特此通知！ 

中国泛海资产管理有限公司谨启 

2017 年 11 月 17 日 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Disclaimer: All information provided here are subject to change without notice. This material is confidential and intended solely for the use of the person or persons to whom it is given, or sent, and may not be reproduced, copied or given, in whole or 
in part, to any other person. It is not an invitation to subscribe and is by way of information only. Nothing contained herein constitutes investment, legal, tax or other advice, nor is it to be solely relied on in making an investment or other decision. 
Investors should refer to the offering memorandum, explanatory memorandum, portfolio supplement and/or prospectus for further information. This report is published by Quam Funds (SPC) Limited, Quam Asset Management (BVI) Ltd and Quam 
Funds SICAV for general information only. Investors are advised to seek independent financial advice. Investors should note investment involves risk and past performance does not guarantee future results. 

免责声明：所有信息如有更改，恕不另行通知。本文件以及本文包含的所有信息可能包含机密和/或特权材料，仅供参考。严禁任何人员或实体以外的任何审查，转载，传播，复制，复制或其他使用或依赖该文档或其

任何部分的任何行动。这些信息不应被视为法律，税务，投资或其他建议，每个潜在投资者应就投资事宜咨询自己的股票经纪人，财务顾问，银行经理，律师，会计师或其他专业顾问。这不是一个邀请申购文件，只

为阅读者提供信息。投资者应参考基金说明书或/及其投资组合的投资组合补充资料，以获取更多信息以及咨询独立的财务建议后，才可以进行投资。 
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